

Sports protector 5

運動護具5件套裝-護膝/護肘/護踝/護手掌/護腕

Model: TD-RF

Features:

- Knee pads/elbow pads/ankle pads/palm pads/wrist pads five-piece set, all-round care
- Skin-friendly and breathable, warm but not stuffy, more comfortable to wear
- The high-elastic bandage is wrapped around, and the high-viscosity Velcro is not easy to fall
- Adjust the pressure, the size of the Velcro can be adjusted at will according to the part you need, and it is more suitable to wear
- Suitable for: running, fitness, playing ball and other sports

- 護膝/護肘/護踝/護手掌/護腕五件套,全方位呵護
- 親膚透氣,暖而不悶熱,佩戴更舒適
- 高彈繃帶纏繞不勒手,高粘魔术貼不易脫落
- 調節加壓,魔术貼可隨意根據自己所需部位調節大小,佩戴更貼合
- 適用於:跑步、健身、打球等各種運動使用



Specifications

Product Model 產品型號	TD-RF
Product Material 產品材質	Nylon, Polyester Fiber, Spandex 尼龍,聚脂纖維,氨綸
Model 型號	L (knee circumference 41-48cm, weight 67.5-85kg) L (膝圍41-48cm, 體重67.5-85kg)
Specification 規格	5-piece set 5件套
Packing size 包裝尺寸	26.5*19*15.5cm
Package weight 包裝重量	720g

Instructions

Take the product out and wear it on your wrist, adjust the tightness according to your wrist size

將產品取出穿戴在手腕上即可,根據自己手腕大小來調節鬆緊即可